
NA RAKITNI

Prvi kilometri asfalta in nova telefonska centrala
Po večletnem pričakovanju so sredi letošnjega januar-

ja na Rakitni končno le dočakali novo lelefonsko centra-
lo, ki jim bo zdaj omogočila razširitev telefonskega
omrežja v kraju. Zdaj je na vrsti izkop jaškov za kable,
kajti KS vztraja, da morajo biti le-ti v zemlji. Hkrati
s tem pa zbirajo tudi interesente za kabekko in satelitsko
televizijo, tako da bi lahko oba dela opravili hkrati.

»Zdaj je edinstvena prilika, da se poleg telefonskih,
položijo tudi kabli za televizijo.« opozarja krajane vse-
stranski krajevni delavec Janez Klemenc. »Takšne pri-
ložnosti ne bo nikoli več! Tu gori na Rakitni imamo že od
nekdaj bolj slab televizijski signal, saj komajda kaka
čelrlina naročnikov lahko gleda tri, štiri programe. vsi
ostali pa samo prvi program Ljubljane.«

Neprimerno pomembnejša kot kabelski in satelitski
TV priključki pa je za Rakičane, pa tudi številne vikenda-
še in ljubljanske izletnike, ki prihajajo tja gor na svež
zrak, cesta proti Preserju, odnosno Kamniku pod Kri-
mom. Lani so končno dobili prva dva kilometra asfalta
od Rakitne do odcepa proti Krimu, letos spomladi pa se
jim obeta asfalt še naprej do križišča proti Gornji Brezo-
vici (do lavske koie). Vsi potrebni projekti so že nareje-

ni. Prav tako pa je že naročen tudi projekt za ureditev
vaSkega središča, s katerim naj bi sredi kraja pndobili
večje parkiriščej razširili vaško pokopaliSie in uredili
mrliSke vežice. Ce bo vse prav, bodo dela stekla ie letos.
Vendar pa na Rakitni nikakor ne bi radi, da ureditev fin
novogradnje) poteka stihijsko; zato se mislijo že v krat-
kem vključiti v evropsko gibanje za ohranitev izvirnosti
vasi...

Manj jasno pa je, kaj bo s krajevno trgovino. Merca-
tor, kot pravijo, ne kaže posebnega zanimanja, da bi
trgovino še naprej obdržal v kraju, zato jo misli že to
pomlad ukiniti. Iz neprijetne zadrege je Rakičane zdaj
rešila privatna pobuda, saj se že več zasebnikov ogreva,
da bi odprli (zasebno) trgovino v prostorih bivše zadruge.
kjer je tudi nova telefonska centrala. Kdaj natanko bo
nova trgovina odprta, pa zanesljivo ne ve še nihče.

Še vedno ostaja marsikaj nejasnega tudi okrog prelepe-
ga krajevnega jezerca. »Zdaj so lastniki vsi in nihte. Zato
se jezero žal tudi ne ureja tako, kot bi bilo treba. No,
letos je jezero zamrznjeno in na njem ne manjka ljudi, ki
bi se radi naužili drsanja, pa tudi svežega zraka,« pravi
Janez Klemenc.
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